
Verslag van de Algemene Ledenvergadering Sportvereniging Beo

Op Woensdag 19 april 2023 hield Beo zijn jaarlijkse algemene ledenvergadering in het Dorpshuis De
Vijf Bogen.

Aanwezig:
Harry van Vliet, Toos van der Weijden, Ada Griffioen, Frits Olthof, Edwin Molenaar, Gerard Nelis,
Dirk de Jong, Rene Tolbherg, Anita Schoonen-van Putten, Ben Meijdersma, Nienke, Koos Werneke
Bestuur: Jan Maarten de Groot (voorzitter), Edwin Molenaar (penningmeester), Esmaralda Voorbij
(secretaris, notulen),
Afwezig met bericht:, Gerard de Korte, Annelies de Haan

1. Opening
De voorzitter Jan Maarten de Groot opent de 73ste vergadering om 20.30 uur en heet de aanwezigen
welkom.

2. Notulen ALV 2022
De notulen van de ALV van 2022 zijn uitgeprint aanwezig en waren ook te downloaden via de
BEO- site.
De notulen worden goedgekeurd en mogen het archief in.

3. Mededelingen
Het was een redelijk sportjaar. De kans bestond dat er rond December 2022 geen gebruik kon worden
gemaakt van de zaal i.v.m. de stookkosten. Gelukkig is dit toch door kunnen gaan met hulp van de
gemeente.
Ook is er bij de conditietraining een wisseling geweest van trainer. De nieuwe trainer bevalt goed in de
groep.
Verder valt er niet veel te melden.

4. Jaarverslagen sub-besturen
Volleybal
De Voorzitter van de BEO heeft de taak bij het volleybal overgenomen van Dirk de Jong. Er zijn
momenteel 12 leden bij het volleybal en Frits traint de groep. Er is een toernooi geweest in
Abcoude. Had veel weg van het 5 bogen toernooi. Er is ook contact geweest met Volleyballers
van BEO over het hoe en wat.

Gymnastiek
Anita geeft een toelichting voor de afdeling gym. Momenteel zitten er ongeveer 60 kinderen op
turnen. Hoogtepunten zijn de regiokampioenschappen en de mini drie vier kamp. De kinderen
hebben het zeer goed gedaan op deze wedstrijden.
8 meiden zitten momenteel in de selectie. De meiden van de selectie doen ook mee aan de
wedstrijden. Diegene die niet mee doen aan de wedstrijden mogen wel mee doen aan de mini drie
vier kamp.
Miranda is een vrijwilliger die Jose heel veel helpt met de gym en waar het sub-bestuur en Jose
ook heel erg dankbaar voor zijn.
In juni is de onderlinge wedstrijd. Er is contact geweest met de lokale krant. Wellicht komt er een
plaatsing.
Ook zijn er nu 8 nieuwe matten. Er volgt nog een gesprek met school over het gebruik van het
materiaal. Door verkeerd gebruik was namelijk de air-track lek gegaan.



6 Afscheid Dirk de Jong
De voorzitter vermeld dat Dirk lang geleden lid is geworden van de BEO. Hij heeft volleybal gespeeld
en wedstrijden gefloten. Ook is hij al sinds jaar en dag bestuurslid.
Dirk, namens bestuur van de BEO hartelijk dank voor al je inzet!
Gelukkig heeft Dirk een opvolger gezocht. De opvolger van Dirk is Ben Meindersma. Ook hij stelt
zich even voor.

7 Financiën Verslag van de penningmeester over het jaar 2020 t/m 2022

De Penningmeester geeft aan dat de BEO voor het eerst verlies heeft geleden. Tijdens de coronajaren
namen vooral de kosten af. O.a. minder huur. Momenteel is de huur in 1 jaar tijd met 1000,- gestegen.
Ook de personeelskosten zijn duurder geworden. In 4 jaar tijd heeft de BEO ook 10 /15 leden minder.

Per jaar is de balans uitgeprint ter inzage aan de leden. Op deze balansen zijn de kosten gespecificeerd.

8. Nieuwe contributie
Het voorstel is om het basislidmaatschap te verweven in het lidmaatschaap en om hier na dan te
spreken over donateurs en leden.
De donateur gaat dan van 10,- naar 15,- verhoging voor het lidmaatschap, wordt dus 10-12%.
Harry vraagt of het ophalen van het oud papier nog wat goed maakt? De penningmeester en voorzitter
geven hier antwoordt op. Helaas maakt het niet alles meer goed. Ook wordt er minder opgehaald waar
eerst nog 6 a 7 ton per maand werd opgehaald zit je nu rond 5 a 5,5 ton per maand.
Toos vraag of de BEO niet bang is om donateurs te verliezen en wat er gedaan wordt voor de
donateurs?
De Penningmeester geeft aan de er een keuze gemaakt kan worden voor de donateurs of ze meer
willen geven.
Dirk de Jong geeft aan de hij voorheen een lijst afbelde met donateurs of ze geld wilde geven. Toos
vult aan dat deze lijst gebeld werd voor activiteiten.

9. Verkiezing en benoeming nieuwe Kascommissie
Koos Werneke heeft als deskundige meegekeken met de kascommissie. Koos leest de brief voor die

is opgemaakt door Gerard de korte. Alles over de afgelopen jaren is gecontroleerd. De cijfers zijn juist
en er zijn geen afwijkingen gevonden. De boekhouding is akkoord bevonden. De kascommissie
verzoekt de vergadering om de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde
beleid over het jaar 2020 t/m 2022.
Gerard Nelis is uit de commissie gestapt. De reden wat hij hiervoor aangeeft is dat het slordig is
gegaan. De gevraagde stukken werden niet aangeleverd. Hij geeft aan pas een handtekening te willen
zetten als hij het goed heeft kunnen controleren en ook zeker weet dat het goed is.
De voorzitter en penningmeester geven aan dat het zeker geen schoonheidsprijs heeft verdiend en hier
beter mee om te zullen gaan.
René geeft ook aan dat de aansluiting met de ledenadministratie op aanvraag beschikbaar is.

De leden voor de nieuwe commissie zijn Anita Schonen-van Putten en Nienke.



10. Rondvraag
Gerard vraagt wat BEO kan doen tegen het dorpshuis als bijvoorbeeld weer de douche wordt
afgesloten?
De voorzitter geeft aan dat er geen strategie is BEO is. Afhankelijk qua ruimte van het dorpshuis en
kan verder geen kant op.
1x in het jaar is er een vergadering welke de verenigingen bij kunnen wonen. Tijdens deze vergadering
kan de BEO aangeven waar we wel of niet mee eens zijn.
BEO legt wel druk op tijdens die vergadering. Helaas zit hier wel een grens op.
Stichting dorpshuis doet heel erg zijn best om het dorpshuis ook te behouden voor het dorp.
Anita vraagt of de contributieverhoging een mededeling of een vraag is. 20,- per kind kan best veel
zijn voor sommige ouders.
De voorzitter geeft aan dat BEO de contributie altijd zo laag mogelijk houd. Verhoging nu is echt
nodig.
Er wordt door Anita aangegeven graag de communicatie vooraf te willen voordat de nieuwe
contributie wordt afgehouden zodat ouders hiermee rekening kunnen houden.
Ben vraagt of de contributie in 1x verhoogd moet worden of dat het ook in meerdere stappen kan.
De penningmeester geeft aan om de nieuwe contributie nogmaals te bespreken tijdens de eerst
volgende bestuursvergadering. Hij geeft ook aan dat er echt een buffer nodig is om door te kunnen
gaan.

11. Afsluiting
Alle aanwezigen worden bedankt voor hun komst. Er wordt nog nageborreld aan de bar.


